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1. Godkendelse af dagsorden 

- Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Valg af sekretær 

- Mette Qvist blev valgt. 

 

3. Nyt fra udvalgsformændene 

- Landudvalget v. Lene 

Udvalget oplever mange henvendelser om relevante sager, og derfor er der behov for, at 

udvalget øger aktivitetsniveauet.  

- Der er frustrationer ifb vådområderne. Der skal mere fokus på arealer med dræn, 

og indkaldes til informationsmøder og skrives oplæg. Dræn hører ikke under 

kommunens ansvar.  

- Der skal opsættes bænke på Solfaldshøjen. Foreningen har egestammer (værdi 

2.000kr), som kan indgå i produktionen af bænkene. Arne opstiller et samlet budget 

for dette som oplæg for bestyrelsens beslutning. 

- Et møde i udvalget er planlagt til d. 27.03.24. 

 

- Mølleudvalget v. Arne 

Der er fokus på afsluttende aktiviteter: oprydning på møllegrunden med deltagere fra 

bestyrelsen og andre medlemmer, salg af diverse så som skurvognen med forventet pris 

30.000kr, og en mulig køber har meldt sig.  

Den 2. april er der organiseret undervisning af igangsættelse af møllevingerne. Arne tager 

noter og optager video til senere brug. 

 

- Udvalget for bevaring og lokalplaner v. Anders 

- Status på projekt bymidte: processen med at inddrage diverse interessenter er i 

gang. Næste møde skal afholdes i april/maj med afholdelse af et møde med 

naboerne.  

- Udvalget ønsker at invitere flere deltagere med i en arbejdsgruppe med tilknytning 

til bymidten, hvor der skal afholdes et brainstormmøde i form af en workshop. 

Økonomien i den videre udviklingsproces af bymidten forventes at koste omkring 

50.000kr, og der skal søges ekstern funding til dette. 
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- Et lokalplansudvalg, som omhandler Skansehage er sat i gang af kommunen (v. 

Michael Leth Sørensen). RVBL ønsker at blive en del af dette arbejde, og Anders 

kontakter kommunen for at afsøge dette.    

     

- By- og havneudvalget v. Mette 

Udvalget har ikke afholdt møde siden sidste bestyrelsesmøde i januar, men et nyt møde 

organiseres snarest, og følgende emner er derfor stadig udestående:  

- Fokus på mange reklame skilte i byen og havnen om sommeren. 

- Projektet med oprettelse af en natursti er nedlagt. Udvalget vil i stedet se på, 

hvordan de eksisterende stier kan blive opdateret i nye kort. 

- Forskønnelsesaktiviteter oh aktiviteter ved Lodshuset skal igangsættes. 

 

4. Økonomi v. Anders  

- Status på diverse økonomiske emner: 

- Der er sendt kontingent opkrævninger ud til alle medlemmer omkring 1. februar. 

Der mangler indbetalinger fra 176 medlemmer, svarende til over kr. 50.000. Det 

skyldes væsentligst at pbs generelt er blevet afmeldt for langt de fleste. Så sendes 

girokort til den adresse RVBL har, som kan være ændret eller være til en 

sommerhusadresse. Anders skriver mails til alle, der endnu ikke har betalt, og 

som vi har mail på. Resten kontaktes pr telefon og ved personlig henvendelse 

- Der er cirka 34 udmeldinger, som væsentligst skyldes fraflytninger, dødsfald mm.  

- Økonomien er meget presset. Det er nødvendigt med ekstern støtte til mølledrift 

og til foreningens medlemsaktiviteter. Der skal derfor skaffes fondsmidler og 

anden indtægt i 2024. 

- Der skal rekrutteres nye medlemmer og eventuelle andre aktiviteter skal 

igangsættes.  

 

5. Møllefesten v. Lene 

Festen skal afholdes d. 20. maj, og vi skal finde sponsorer til arrangementet. Nykøbing Sjællands 

stadsorkester har takket ja til at bidrage for 3.500kr. Anne Bornø fra bestyrelsen har tilbudt at 

sponsorere dette, hvis det ikke er muligt at finde andre finansieringskilder. Dette er en stor hjælp pga 

foreningens nuværende økonomiske situation.  

Lene og Anne har afholdt et møde d. 14. marts og opsat en plan for festen. Lene opdaterer listen med 

status for de enkelte aktiviteter. 

 

6. Eventuelt 

Anne Bornø og Claus Brandt Jakobsen donerer en printer til foreningen, som skal stå i foreningens 

arkiv. 

Nøgler skal testes (til postkasse, Lodshus, mødelokale m.fl.) 

 

 

 


